

## မြို့နယ်အဆင့် လူမှုရေးရာဆန်းစစ်လေ့လာချက်မေးခွန်းလွှာ

**အခန်း ၁။ မြို့နယ်လူဦးရေနှင့် လူအုပ်စုများဆိုင်ရာအချက်အလက်လေ့လာချက်**

၁.၁။ လက်လှမ်းမီရောက်ရှိနိုင်မှု (လမ်းနှင့် ပို့ဆောင်ရေး)						
၁	စက်တပ်ယာဉ် (ကား၊ ဆိုင်ကယ်၊ စက်လှေ၊ ထော်လာဂျီ စသည်) ဖြင့် သွားလာလျှင် ကျေးရွာအုပ်စု နှင့် မြို့မည်မျှဝေးပါသလဲ။	မိနစ် ၆၀ အတွင်း	၂ နာရီ - ၃ နာရီ	၄ နာရီ- ၆ နာရီ	၇ နာရီ- ၁၂ နာရီ	ညလုံးပေါက်
	မြို့နှင့် အနီးဆုံး ရွာများ	အမှတ်(၁)ရပ်ကွက်မှ (၁၀)ရပ်ကွက်အထိ ကြာကန်၊ကျောက်မှော် ကျောက်ဖြူ၊မြေဟောက်	သာလိကာကုန်း သပြေကုန်း ကန်ဘလာ၊ ကာသပေါင်း			
	မြို့နှင့် အဝေးဆုံးရွာများ			ဆားချက်၊သစ်ပုတ် ရွေး၊ပြင်စလူ	ပိုးလောင်း	အောင်လှိုင်ကုန်း
၂	မည်သည့်ကျေးရွာများ၏ မြို့သို့ သွားသော အဓိက ကုန်းလမ်း သို့ ရေလမ်းသည် တစ်နှစ်ပတ်လုံးတွင် ညာဘက်ရှိစာတိုင်များ၌ ဖော်ပြပါအကြောင်းများကြောင့် ပိတ်တတ်/ အသုံးပြုမရ ဖြစ်တတ်ပါသနည်း။ ပိတ်တတ်/ အသုံးပြုမရသည့် အကြောင်းများ အပေါ်မူတည်၍ သက်ဆိုင်ရာ စာတိုင်များ၌ ရွာအမည်များ ဖော်ပြပါ။	မိုးသည်းထန်စွာ ရွာခြင်း၊ ရေကြီး ရေလျှံခြင်း၊ မြေပြိုခြင်း စသည်	လက်နက်ကိုင် တိုက်ခိုက်မှု၊ ပဋိပက္ခ	အခြေခံအဆောက် အအုံ ကောင်းမွန်မှု မရှိခြင်း	အခြား (ခွဲခြားဖော်ပြပါ)	အခြား (ခွဲခြားဖော်ပြပါ)

		ဆားချက်၊သစ်ပုတ်၊ရွှေး ပြင်စလူပိုးလောင်း၊ အောင်လှိုင်ကုန်း			ကုန်လမ်းနှင့် ရေလမ်းသွားလာ ပါသည်။	
၃	စက်တပ်ယာဉ် (ကား၊ ဆိုင်ကယ်၊ စက်လှေ၊ ထော်လာဂျီ စသည်) ဖြင့် သွားလာလျှင် ကျေးရွာအုပ်စု နှင့် အနီးဆုံးကျန်းမာရေးဌာနနှင့် မည်မျှဝေးပါသလဲ။	မိနစ် ၆၀ အတွင်း	၂ နာရီ - ၃ နာရီ	၄ နာရီ- ၆ နာရီ	၇ နာရီ- ၁၂ နာရီ	ညလုံးပေါက်
	ကျန်းမာရေးဌာနနှင့် အနီးဆုံး ရွာများ	အမှတ်(၁)ရပ်ကွက်မှ (၁၀)ရပ်ကွက်အထိနှင့် ကြာကန်၊ကျောက်မှော် မြေဟောက်၊ကျောက်ဖြူ	သာလိကာကုန်း သပြေကုန်း ကန့်ဘလား ကသပေါင်း			
	ကျန်းမာရေးဌာန နှင့် အဝေးဆုံးရွာများ			ဆားချက် ၊ သစ်ပုတ်၊ရွှေး ။		
<b>၁.၂။ အထွေထွေလူဦးရေဆိုင်ရာအချက်အလက်ယေဘုယျလေ့လာချက်</b>						
<b>စုစုပေါင်းလူဦးရေ</b>		<b>တိုင်းရင်းသား</b>		<b>ဘာသာစကား (များ)</b>		<b>အသက်မွေးဝမ်းကြောင်း လုပ်ငန်းများ</b>
<b>ကျား</b>	<b>မ</b>	<b>အဓိက</b>	<b>အခြား</b>	<b>အဓိက</b>	<b>အခြား</b>	

၄၀၀၀၀	၆၄၄၅၄	မြန်မာ	ကရင်	ဗမာ	ကရင်	ရေလုပ်ငန်း စိုက်ပျိုးရေးလုပ်ငန်း မွေးမြူရေးလုပ်ငန်း
<b>၁.၃။ ထိခိုက်လွယ်သည့်လူဦးရေဆိုင်ရာအချက်အလက်ယေဘုယျလေ့လာချက်</b>						
ကလေး ၄.၆ ရာခိုင်နှုန်း ၊ မိခင် ၉၁.၆ ရာခိုင်နှုန်း ၊ မသန်စွမ်းဦးရေ ၂၁၆၉ ဦးရေ ၊ ဘိုးဘွားဦးရေ ၁၈၆၆ ဦးရေ						
<ul style="list-style-type: none"> <li>• မြို့နယ်ရှိ ရပ်ရွာစုစုပေါင်း၏ ရာခိုင်နှုန်းမည်မျှ သို့မဟုတ် စုစုပေါင်းရပ်ရွာအရေအတွက်၌ အောက်ပါထိခိုက်လွယ်သည့်လက္ခဏာတစ်ခုချင်းစီအား အများဆုံး တွေ့ရှိရသနည်း။</li> <li>• ရာခိုင်နှုန်း သို့မဟုတ် အရေအတွက် ဖော်ပြပြီး ရွာအမည်များ သို့မဟုတ် ရွာအုပ်စုအမည်များ ကို စာရင်းပြုစုပါ။</li> </ul>						
ပထဝီဝင် (မြေမျက်နှာပြင်၊ အကွာအဝေး)	ပဋိပက္ခ (လက်နက်ကိုင် ပဋိပက္ခ၊ ရပ်ရွာလူထု အသိုက်အဝန်းနှင့်ဆိုင်သော ပဋိပက္ခ စသည်)	နေရပ် စွန့်ခွာ ရွှေ့ပြောင်း ရခြင်း	ဘေးအန္တရာယ်ကင်း ရှင်းရေးနှင့် လုံခြုံရေး			
မြေပြန့်ဒေသ ၊ မြစ်ချောင်းပေါများ	-	ပြင်စလူ ၊ အောင်လှိုင်ကုန်း ၊ ပိုးလောင်း	ရာသီဥတုပြောင်းလဲမြန် ဒီရေဒီတက်ရှိသည်။			

<b>ရွှေ့ပြောင်းသွားလာ နေထိုင်မှု</b>	<b>လူနည်းစု (တိုင်းရင်းသား၊ ဘာသာရေး၊ ယဉ်ကျေးမှု)</b>	<b>အမျိုးသမီး စာတတ် မြောက်မှု/ ပညာရေး</b>	<b>ဆင်းရဲ နွမ်းပါးမှု</b>
၃၅ ရာခိုင်နှုန်း	၃၅ ရာခိုင်နှုန်း	၄၀ ရာခိုင်နှုန်း	၈၀ ရာခိုင်နှုန်း
<b>ခင်ပွန်းမရှိသူအမျိုးသမီး</b>	<b>မိဘမဲ့များ</b>	<b>မသန်စွမ်း</b>	<b>အခြား (ဖော်ပြပါ)</b>
၂၀ ရာခိုင်နှုန်း	-	၂၁ ရာခိုင်နှုန်း	ဘိုးဘွား ၁၈.၆ ရာခိုင်နှုန်း

**အခန်း ၂။ MCCT အစီအစဉ်နှင့် ခံစားခွင့်များအား လက်လှမ်းမီရရှိနိုင်ရေး၌ အဟန့်အတားဖြစ်စေသည့်အရာများကို ဆန်းစစ်ခြင်း**

	<p><b>စာရင်းသွင်းခြင်း</b></p> <p>ဆက်သွယ်ရေးလိုင်းမကောင်းခြင်း လမ်းပန်းဆက်သွယ်ရေးမကောင်း မွန်ခြင်း</p>	<p><b>ထောက်ပံ့ကြေးပေးခြင်း</b></p> <p>ဖုန်းများပျောက်ခြင်း ၊ ဖုန်းနံပါတ်မှားခြင်း ၊ လမ်းပန်းဆက်သွယ်ရေးမ ကောင်းမွန်ခြင်း</p>	<p><b>COSS ဆွေးနွေးပွဲ/ သင်တန်းများ</b></p> <p>ကိုယ်စားလှယ်အတက်ရောက်နိုင် ခြင်း ၊ စားဝတ်နေရေး အခက်အခဲ ကြောင့် စီးပွားရေးရှာနေရသဖြင့် သင်တန်းမတက်ရောက်နိုင်ခြင်း</p>	<p><b>လုပ်ငန်းအစီအစဉ်များ?</b></p>
<p>တိုင်းရင်းသားလူနည်းစုများ (မတူညီသည့် ဘာသာစကား)</p>	<p>-</p>			<p>ယခုအဆင့်၌ ဖြည့်စွက်ရန် လိုအပ်မည် မဟုတ်ပါ။ ဘယ်ဘက်ရှိ အကွက်များမှ ဆွေးနွေး ရရှိသည့် အချက် အလက်များသည် လုပ်ငန်းစဉ် များ ရေးဆွဲရာ၌ အသုံးပြု မည်ကို</p>
<p>စာတတ်မြောက်မှု</p>	<p><b>အချို့ကျေးရွာများတွင် MCCTအစီ အစဉ်အား ရှင်းပြ အသိပညာပေး</b></p>		<p><b>ကြိုတင်ချိတ်ဆက်မှုများမရှိပါ က အခက်အခဲများရှိနိုင်ပါသည်။</b></p>	<p>မျက်လုံးထဲမြင်လာ စေရန်အတွက်သာ ဖော်ပြ ထားခြင်းဖြစ်သည်။</p>
<p>ရွှေ့ပြောင်းနေထိုင်အလုပ်လုပ် သူ</p>	<p><b>စာရင်းသွင်းချိန်တွင် ကျန်ခဲ့နိုင်သော အုပ်ချုပ်ရေးမှူး ၊ ကျန်းမာရေး၊ ရပ်ရွာ ၏ အကူအညီဖြင့်</b></p>	<p><b>သက်ဆိုင်ရာ အုပ်ချုပ်ရေးမှူး မှတစ်ဆင့် ကြိုတင်ချိတ်ဆက် အသိပညာပေး</b></p>	<p><b>သင်တန်းပေးမည့်ရက်အား ကြိုတင်ချိတ်ဆက်</b></p>	<p>မျက်လုံးထဲမြင်လာ စေရန်အတွက်သာ ဖော်ပြ ထားခြင်းဖြစ်သည်။</p>

	ကြိုတင်ချိတ်ဆက်			ယခုအကွက်သည် လုပ်ငန်းအစီအစဉ်များ ရေးဆွဲသည့်အခါ၌သာ အသုံးပြုမည်ဖြစ်သည်။
နိုင်ငံတွင်း နေရပ်စွန့်ခွာ ရွှေ့ပြောင်းသူများ	-	-	-	
	-			
ရုပ်ကွက်/ ကျေးရွာမှ ဝေးလံသည့် နေရာ၌ နေထိုင်သည့် အိမ်ထောင်စုများ	သွားလာရာတွင် အခက်အခဲရှိနိုင် ၊ ကျန်ခဲ့နိုင်၍ ကြိုတင်ချိတ်ဆက်ရန် လိုအပ်ပါသည်။	ဖုန်းအသုံးပြုရန် အခက်အခဲ ရှိနိုင် ၊ ထောက်ပံ့ကြေးထုတ် ပေးရန် အခက်အခဲရှိ	သင်တန်းရက်အား ကြိုတင်ချိတ် ဆက် အကြောင်းကြားရန်လိုအပ်	

ချို့တဲ့နွမ်းပါးသည့် မိသားစုများ	MCCT အစီအစဉ်အကြောင်းရှင်းပြ စဉ်ဆက်အပြတ် ကျန်းမာရေး စောင့် ရှောက်မှု ခံယူရန်	ဖုန်းအသုံးပြုရန် အခက်အခဲ ရှိခရီးသွားလာရန် အခက်အခဲရှိ	သင်တန်းရက်အား ကြိုတင် ချိတ်ဆက် အကြောင်းကြား	
<b>ခင်ပွန်းမရှိသူအမျိုးသမီး</b>	-	-	-	
<b>မိဘမဲ့များ</b>	-	-	-	
<b>မသန်စွမ်း မိသားစုဝင်များ ရှိသည့် မိသားစုများ</b>	-	-	-	-

(DSW) မှ ဖြည့်စွက်ရန်။	အမည်။ ဒေါ်ခင်မြသူ
	ရာထူး။ လက်ထောက်ညွှန်ကြားရေးမှူး
	လက်မှတ်။
	နေ့စွဲ။ ၂၉.၈.၂၀၂၀

### မြို့နယ်အဆင့် ရပ်ရွာလူထု ပူးပေါင်းပါဝင်မှု လုပ်ငန်းအစီအစဉ်

ထိခိုက်လွယ်ဆုံးနှင့် ဖယ်ကြဉ်ခံရမည့် အန္တရာယ်ရှိသောသူများ/ အိမ်ထောင်စုများ၏ အကျိုးဝင်မှုနှင့် ပူးပေါင်းပါဝင်မှုတို့ တိုးတက်ကောင်းမွန်စေရေးအတွက် လုပ်ငန်းအစီအစဉ်							
အဓိကချဉ်းကပ်မှုနည်းလမ်းများ	မည်သည်တို့	မည်သူတို့ဖြင့်	မည်သည့် အချိန်	မည်သည့် နေရာ	မည်သူတို့က	လိုအပ်သော ရင်းမြစ်များ	ခန့်မှန်း ကုန်ကျ



(ဥပမာအနေဖြင့်သာ ဖော်ပြခြင်းဖြစ်ပါသည်- လူမှုရေးရာ ဆန်းစစ်လေ့ လာချက်မှ တွေ့ရှိချက် များအပေါ် အခြေခံ၍ မွမ်းမံပြင်ဆင်ရန်ဖြစ် သည်။)	(လုပ်ငန်း ဆောင်တာ)	(ဦးတည် သတ်မှတ် ထားသူများ)	(ကာလ)	(အချိန်)	တည် နေရာ	(တာဝန်ရှိသူ ပုဂ္ဂိုလ်)	(ဆက်သွယ်ရန် ပုဂ္ဂိုလ်/ ပုဂ္ဂိုလ်များ )	ဘာသာ စကား	ပစ္စည်း များ	စရိတ်/ ဘတ်ဂျက်
၁။ ထိခိုက်ခံရလွယ် သော၊ အကျိုးခံစား ခွင့် လက်လွတ်ဆုံး ရှုံးနိုင်ခြေရှိသော၊ သွားလာရောက်ရှိ ရန် ခက်ခဲသော အိမ်ထောင်စုများအ တွက် စီမံကိန်းနှင့် ပတ်သက်၍ အိမ် တိုင်ရာရောက် ကမ်းလင့်ထောက် ကူမှု	အစည်းအ ဝေးများတွင် ညှိနှိုင်း ဆွေးနွေးမှု အသေးစား များ ပြု လုပ်ခြင်း	သွားလာ ရောက်ရှိ ရန်ခက်ခဲ၍ ဖယ်ကြည့်ခံ ရနိုင်သည့် အန္တရာယ်ရှိ သည်ဟု ဖော်ထုတ် သတ်မှတ် သိရှိရသော အိမ်ထောင် စုများ	COVID_19 ကာလပြီးသည့် နောက်ပိုင်းတွင်	မနက် ညနေ	ကျေးရွာရှိ စာသင် ကျောင်း များ ဘုရား ကျောင်း များ	ယခုသင်တန်းပို့ချပြီး သော GAD များ	အုပ်ချုပ် ရေး မှူးများ	ဗမာ/ ကရင်	ပရိုဂျက် တာ၊ စာရေးကိရိယာ၊ သင်တန်း ခန်းမ	(၃သိန်း×၂ ကြိမ်) ၆သိန်း

(DSW) မှ ဖြည့်စွက်ရန်။	အမည်။ ဒေါ်ခင်မြသူ
	ရာထူး။ လက်ထောက်ညွှန်ကြားရေးမှူး
	လက်မှတ်။
	နေ့စွဲ။ ၂၉.၈.၂၀၂၀